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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie wprowadzania ulg dla honorowych dawców krwi. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z podjęciem przez Radę Miasta Poznania uchwały nr NR XLV/794/VIII/2021 

w dniu 20 kwietnia 2021 roku w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta 

Poznania polegających na przygotowaniu i wdrożeniu na terenie Miasta Poznania programu 

preferencji dla Zasłużonych Honorowych Dawców Krwi, Dawców Przeszczepu oraz 

Zasłużonych Dawców Przeszczepu zwracam się z wnioskiem o przedstawienie stanu jej 

wykonania. Proszę o informację, jakie ulgi w jakich instytucjach sportu, rekreacji i kultury 

zostały wprowadzone zgodnie z w/w uchwalą.  

 

 Moje pytanie związane jest z faktem, iż w/w uchwale określono termin wprowadzania ulg 

na rok 2022. Wskazany w uchwale czas dobiega końca. 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 16 grudnia 2022 r. 


